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Lillija – Vēlējos uzzināt,vai ciems Roze

Vēlējos uzzināt,vai ciems Roze,vai citi ciemi,tuvākā laikā tiks pie ielu apgaismojuma?Vai
nākotnē ir gaidāmas izmaiņas šajā jautājumā?


